
 

 

 

Z A P I S N I K 
 

SA 17. SJEDNICE SPORTSKOG ODBORA  HMS-a 
 
 
održane u utorak, 14.06.2011. godine sa početkom u 16.00 sati u prostorijama Automotodroma 
Grobnik. 
 
Nazočni: Igor Eškinja, predsjednik SO i Komisije za cestovne discipline; Emil Jurada, predsjednik 
Komisije za enduro v.d.; Veljko Žveglić, predsjednik Komisije za oldtimere; Dean Grbac, predsjednik 
Komisije za CMU; Marinko Hranić, član Komisije za supercross; Ivan Bertović, predsjednik Komsije 
za trial i zemljane discipline; Antun Karas, predsjednik Komisije za motocross; Danijel Hatežić, 
predsjednik Komisije za skutere; Mirko Ničić, predsjednik Komisije za Freestyle; Damir Cvjetičanin, 
predsjednik Komisije za suce.  
 
Odsutni: Zlatko Matas, predsjednik Komisije za motoslalom; dr. Ivica Balagović, predsjednik 
Zdravstvene komisije, Sandra Percač, predsjednik Komisije za speedway; Nenad Šogorić, 
predsjednik komisije za quad – (Svi opravdano).  
 
 
Započeto u 16,10 h. 
 
 
Gosp. Eškinja je otvorio sjednicu, pozdravio sve nazočne i predložio slijedeći dnevni red:  

1. Usvajanje Dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice SO održane 10. veljače 2011. 
3. Usvajanje odluke o rezultatima MX utrke u Rakovom potoku 
4. Usvajane prijedloga članica za upis u UEM kalendare za 2012. godinu 

5. Odluka o vozačima, sucima i natjecanjima vezano za isključenje MCK "JASKA" iz HMS-a 
6. Usvajanje dostavljenih imenovanja i ostavki 
7.   Razno 

 
AD.1. Usvajanje Dnevnog reda 
 

  Dnevni red jednoglasno usvojen.   
 
AD.2. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice SO održane 10. veljače 2011. 
 

  Zapisnik je usvojen jednoglasno uz dopune zapisniku dostavljene od gosp. Bertovića. 
 
AD.3. Usvajanje odluke o rezultatima MX utrke u Rakovom potoku 
Gosp. Eškinja predlaže da SO glasovanjem prihvati odluku donesenu na MX utrci u Rakovom potoku 
o bodovanju vozača kluba MCK "JASKA" zbog situacije kluba.   
Gosp. Bertović pojašnjava okolnosti koje su stvorile potrebu za odluku da se boduju samo 
pojedinačni rezultati vozača. 
Zaključeno je da Savez treba napisati dopis vozačima MCK "JASKA" o obaveznom članstvu u novom 
klubu za iduću utrku (19. lipnja) što je Delegat HMS-a na toj utrci obavezan provjeriti. 
 
 

  Odluka od 05. lipnja za bodovanje vozača MCK "JASKA" u Rakovom potoku, kao i  odluka o 
dopisu vozačima navedenog kluba usvojene su jednoglasno. 

  
AD.4. Usvajane prijedloga članica za upis u UEM kalendare za 2012. godinu 
Gosp. Eškinja ističe kandidate:   -za Motcross utrku  1. HČK "JASKA", 2. MK "KARAS TEAM", 
          -za Enduro utrku     1. EK "BUZET", 2. MK "ŠIBENIK". 
U raspravi o prijedlozima Gosp. Bertović iznosi stav Odbora za zemljane discipline o odbijanju  
kandidature 1. HČK "JASKA" zbog neispunjavanja uvjeta (do sada su organizirali utrke jedino u 
disciplini Quad te prema tome u disciplini Motocross moraju prvo održati pozivnu utrku). 
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Vezano za prijave u enduru zaključeno je da oba kandidata ispunjavaju uvjete te da Savez prihvati 
ponude oba kluba a da se organizator dobije lobiranjem. Gosp. Eškinja predlaže da Predsjednik 
odbora za zemljane discipline dostavi reference kandidata o ispunjavanju uvjeta za organizaciju nivoa 
natjecanja i svih ostalih podataka. 
 

  Jednoglasno su usvojene slijedeće odluke: 
         - Odbija se kandidatura 1. HČK "JASKA";  
         - Prihvaća kandidatura MK "KARAS TEAM" za organizaciju MX utrke;  
         - Prihvaćaju se obje kandidature EK "BUZET" i MK "ŠIBENIK" za organizaciju ED utrke uz 

dostavu podataka. 
 
AD.5. Odluka o vozačima, sucima i natjecanjima vezano za isključenje MCK "JASKA" iz HMS-a  
Nakon rasprave donijeti su sljedeći zaključci: 
 -Vozači MCK "JASKA"prije iduće utrke moraju prijeći u bilo koji drugi klub - članicu Saveza za 

nastavak natjecanja; 
 -Suci MCK "JASKA" ne mogu obavljati dužnosti na natjecanjima niti prijeći u drugi klub prije 01. 

prosinca ove godine; 
 -Organizaciju utrke za PH predviđene za 26. lipanj ove godine preuzima u novom terminu 25. rujna 

ove godine drugi klub koji ispunjava uvijete ŠMP-a, a o kojemu će prijedlog dati Komisija za 
zemljane discipline do 01. kolovoza; 

-Organizaciju utrke Europskog ranga preuzeti će organizator koji ispunjava uvjete uz dopis Saveza 
UEM-i za premještanje utrke u predviđenom terminu i dopise Saveza klubovima  MK 
"KARAS TEAM" i  MK "TRP MAROVIĆ" do 23. lipnja. 

 

  Navedeni zaključci jednoglasno su usvojeni.   
 

AD.6. Usvajanje dostavljenih imenovanja i ostavki 
 

  Imenovanje Gosp. Debelića i G. Tominića za članove komisije FMX usvojeno je jednoglasno. 
  Ostavka Gosp. Marovića na Članstvo u Komisiji za motocross usvojena je jednoglasno. 
  Kako ostavku Gosp. Šogorića na mjesto Predsjednika komisije za Quad nije prihvatio UO 

prijedlog SO je da g. Šogorić nastavi obnašati dužnost do kraja sezone uz pronalaženje 
novih članova komisije.    

 
AD.7.Razno  
 Komisija za suce ispitati će i objaviti način polaganja testova za zainteresirane nove suce i suce sa 
FIM licencama koje ističu ove godine. 

 
 
Dovršeno u 18.00 h. 
 
Zapisnik sastavio:        Predsjednik ŠO: 
 
Damir Cvjetičanin        Igor Eškinja 
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